



## Mødereferat af menighedsrådsmøde, Svenstrup Sogn.

**Tirsdag den 09. maj 2017 kl. 19.00**

- Deltagere:** Leo, Torben, Maja, Karin, Jonna, Kurt og John
- Fraværende:**
- Ordstyrer:** Karin
- Referent:** John
- Menighedsrådsmøder:** 13. juni, 16. august, 14. september, 9. oktober, 1. november
- Samarbejdsudvalg:** 7. juni i Egen
- Forretningsudvalg:** 1. juni kl. 17.00, 8. august kl. 17.00, 6. september kl. 17.00, 2. oktober kl. 17.15 og 25. november kl. 17.00

---

Godkendelse af dagsorden for dette møde.

1. **Formand, Leo**  
*Intet fra formanden*
2. **Næstformand, Jonna**
  - a) Indkøb af altervin og saft til altergang.  
*Der blev besluttet at der er mulighed for at bruge saft og vin ved Nadveren. Enstemmighed.*
  - b) Kurser o.l  
*Intet til beslutning*
3. **Økonomiudvalg, John og Leo.**
  - a) Godkendelse af regelsæt for køb af varer og tjenesteydelser. Vedhæftet.  
*Regelsæt for 2017 blev godkendt enstemmigt.*
  - b) Godkendelse af regnskabsinstruks. Vedhæftet.  
*Enstemmigt godkendt og underskrevet. John sender til DFR*
  - c) Godkendelse af kvartalsrapport for 1. kvartal. Vedhæftet.  
*Enstemmigt godkendt*
  - d) Godkendelse af honorarer for MR i 2017. Stiftet har sendt anbefaling af 15-11-2016.  
Vedhæftet  
*Enstemmigt godkendt.*  
*Der blev besluttet at se på muligheder for at honorere øvrige MR medlemmer. Tages op på et kommende MR møde*
  - e) Det årlige syn. Godkendelse af synsrapporter  
*Synsrapporter godkendt. Sendes til PU inden 20. maj*
4. **Præstegårdsudvalg, Karin og Kurt**  
*Intet til beslutning*
5. **Kirke- og kirkegårdsudvalget, John, Jonna og Leo.**  
*Intet til beslutning.*
6. **Præsten**  
*Pt. ingen præst.*
7. **Kontaktperson, Maja.**



- a) Kirkearrangementer i den kommende måned.

**8. Kirkeværgen, Karin.**

**9. Organisten**

*Stine orienterende om et arrangement / Koncert "Jule evangeliet". Vi besluttede at Stine grå videre med det*

*Intet til beslutning.*

**10. Orientering**

**Formand, Leo.**

- a) Svar fra Stiftet vedr. opslag af stillinger. Se DAP d. 26. april 2017  
*Leo orienterede om svaret fra Stiftet.*
- b) Copydan. Der skal foretages indberetninger ved kopiering i tiden 1. til 29. maj 2017.  
*Stine indrapporterer vores forbrug.*

**Næstformand, Jonna.**

- a) Skrivelse fra Stiftet vedr. kirkeliv. Se DAP d. 25. april  
*Jonna gav en uddybning af indholdet.*
- b) Kirken i dag. Materiale er tilsendt fra Kirkefondet.  
*Jonna bestiller et årsabonnement.*
- c) "Rundt om Stevning" – ofte lang tid mellem udgivelser.  
*Bladet udkommer et sted mellem hver 2. til 3. måned.*
- d) Når der næste gang er deadline til "E Svenstruppe" er Jonna ikke hjemme. Afløser?  
*John afløser Jonna.*

**Præsten,**

*Pt. Ingen præst*

**Økonomiudvalg, John og Leo**

- a) Budget 2018. Sidste frist for tilretninger. Budget skal godkendes på næste MR møde.  
*Oplægget ok. Sidste rettelser sendes til DFR.*

**Kirke- og kirkegårdsudvalget. John, Jonna og Leo.**

- a) Automatisk ringeanlæg er ibrugtaget d. 27. april.  
*Klokkekonsulentens godkendelse mangler, ellers alt ok. Der er brug for at flere lærer at betjene teknikken.*
- b) Tækning med mere af konfirmandladen, er i gang.  
*Arbejdet skrider godt frem. Om et par uger ventes arbejdet færdiggjort. John sender Kronborgs statusrapport til MR*

**Præstegårdsudvalg, Karin Thorkild og Kurt**

- a) Klargøring af præsteboligen  
*Slutrenøgøring udføres i uge 20*

**Kirkeværgen, Karin**

*Varmepumpen i konfirmandstuen fungerer muligvis ikke optimalt.*

**Kontaktperson, Maja.**

- e) Papirarbejde vedr. ansættelse af gravermedhjælper.  
*Er færdigt*



f) Uheld i klokkestablen d. 14. april  
*Behandles på udvalgs møde 10. maj*

g) Kommende møder  
*Diverse møder afholdes*

**Liturgiudvalg**, Præst, Stine, Maja og Jonna  
*Ordinære møder starter når præstevikaren starter.*

*Gudstjenestelister skal snarest sendes til PU*

**Aktivitetsudvalg** Præst, Karin, Jonna, Anne Marie og Maja.  
*Sognecafe den 21 juni. Maiko deltager.*

**Nyt fra medarbejderrepræsentant**, Torben  
*Intet*

**Gaveudvalg**, Jonna, Torben og Kurt.  
*Der er noget undervejs*

**Samarbejdsudvalg for Nordals**, Leo og Jonna.  
*Møde den 7. juni i Egen  
Jonna og Maja deltager herfra.*

**Skovene**, Leo

**11. Evt.**

*Dato for Sommerfest i Præstegården fastsat til fredag den 25. august klokken 17.00*

Maja medbringer kager til mødet.

*cf. Vindahl skema - Godeblyderne jennadhen*  
*D.B. Stavskei - de nye fængsler Kurt er her:*